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БЕОГРАД - Укидање виза Европске уније за путовање држављана Србије није угрожено
упркос повећању броја лажних азиланата, изјавио је потпредседник Владе Божидар
Ђелић који ће о томе сутра у Берлину разговарати с немачким министром спољних
послова Гвидом Вестервелеом.

  

"Због повећаног броја азиланата из Југоисточне Европе, пре свега у Немачкој, Шведској
и Белгији, Холандија и Француска покренуле су иницијативу за измену европске уредбе
о 'белом шенгену'. То не значи да је ова слобода за наше грађане угрожена, али
подразумева додатне напоре да се она и одржи", пише у саопштењу канцеларије
потпредседника Владе.

  

Ђелић је, према саопштењу, рекао да ће Влада Србије следеће недеље формирати
радну групу која ће пратити стање у вези са "белим шенгеном".

  

Потпредседник Владе задужен за европске интеграције је указао да је 2010. године
највећи број азиланата у Немачкој био управо из Србије.

  

"Сви радимо на томе и улажемо напоре да се ова слобода не доведе у питање. Први
резултати су већ постигнути, број захтева за азил је смањен, посебно у Немачкој. Овај
проблем није иза нас - морамо радити на његовој превенцији и сузбијању оних група које
покушавају да злоупотребе бели шенген. Никада нећемо дозволити да једна мала група
људи угрози слободу кретања наших грађана", рекао је Ђелић.

  

Медији су писали о томе да у Европској унији постоје предлози да се због повећаног
броја лажних азиланата стави ван снаге "бели шенген" са земљама Западног Балкана.

  

(Блиц)
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